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PREDLOG SKLEPA: 
Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 19. redni seji, dne 15. 11. 2017, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 18. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 13. 9. 2017, kot je predlagan. 
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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 19. 
redni seji, dne 15. 11. 2017, sprejme  

 

ZAPISNIK 

18. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila dne, 13. 9. 2017, ob 17. uri, v sejni sobi Občine Cerkvenjak.  
  
 

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Andrej Kocbek, Franc Fekonja, Irena Kozar, mag. Mirko Žmavc, Jernej Rajh, Boris 
Vogrin, Primož Čuček, Mirko Kozar. 

2.  ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan,  mag. Vito Kraner – direktor OU, Marko Kocbek – OU, Metka 
Lah Simonič – OU, Simona Kramberger – OU, Valerija Toš – OU.  
 
     3.  OSTALI PRISOTNI 
 
Franc Bratkovič – dopisnik Zrnja, Simona Firbas – predsednica NO.  
 
 

4. ODSOTNI 
/ 
 

Župan g. Marjan Žmavc je pozdravil vse prisotne. 

 

Ad 1) Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.   

Župan g. Marjan Žmavc je ugotovil sklepčnost, saj je prisotnih 7 članov Občinskega 
sveta.  
 
Župan g. Marjan Žmavc je prisotne seznanil z dnevnim redom. Člani Občinskega sveta 
niso podali pripomb na predlagani dnevni red, zato je župan g. Marjan Žmavc dal na 
glasovanje predlog dnevnega reda: 
 
 



 

SKLEP ŠT. 130 

DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 17. redne seje Občinskega sveta. 
3. Potrditev sklepov 2. izredne seje Občinskega sveta. 
4. Odlok o rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2017. 
5. Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu Cerkvenjak za 

šolsko leto 2017/2018. 
6. Sklep o določitvi cene programov Vrtca Cerkvenjak. 
7. Izvedba ukrepov za umiritev prometa v naseljih Grabonoški Vrh, Čagona 

in Komarnica. 
8. Poimenovanje avle Doma kulture po kulturniku Vladu Tušaku. 
9. Pobude in vprašanja svetnikov. 

 

O predlaganem dnevnem redu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček DA X  

Mirko Kozar  DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc NE   

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani dnevni red je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti.  

 

Ad. 2) Potrditev sklepov 17. redne seje Občinskega sveta. 
 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik in sprejeli 

SKLEP ŠT. 131 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 18. redni seji, dne 13. 9. 2017, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 17. 
redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 12. 4. 2017, kot je 
predlagan. 
 
 



 

O predlaganem dnevnem redu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček DA X  

Mirko Kozar  DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc NE   

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti.  

 

Ad. 3) Potrditev sklepov 2. izredne seje Občinskega sveta. 
 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik in sprejeli 

SKLEP ŠT. 132 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 18. redni seji, dne 13. 9. 2017, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 2. 
izredne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 31. 5. 2017, kot je 
predlagan. 
 

O predlaganem dnevnem redu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček DA X  

Mirko Kozar  DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc NE   

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. 

 



 

Ad. 4) Odlok o rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2017. 
 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo ge. Simoni Kramberger, da poda 
obrazložitev predlaganega 2. rebalansa proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2017. 
 
Ga. Simona Kramberger je pojasnila razlog za predlagani rebalans proračuna 
(uskladitev občinskega proračuna z državnim proračunom zaradi sofinancerskih 
sredstev iz 23. člena ZFO – investicija izgradnje pločnika v naselju Kadrenci – 
Cogetinci). Predstavila je spremembe v predlaganem rebalansu na prihodkovni in 
odhodkovni strani in postavke, na katerih so predlagane spremembe (podrobneje 
obrazložene v gradivu). 
 
Ob 17.13 se seje udeleži član OS, mag. Mirko Žmavc. 
 
Župan g. Marjan Žmavc je povedal, da je Komisija za proračun obravnavala predlagani 
rebalans proračuna Občine Cerkvenjak in predstavil sklep Komisije za proračun (člani 
OS so na seji prejeli zapisnik komisije). 
 
Ga. Simona Kramberger je člane Občinskega sveta spomnila tudi na Polletno 
realizacijo proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2017, ki so jo prejeli po elektronski 
pošti.  
 
 
Razprava: 
 
V razpravi so sodelovali: g. Primož Čuček, g. Mirko Kozar, g. Boris Vogrin, mag. Mirko 
Žmavc in g. Andrej Kocbek.  
 
 
Župan g. Marjan Žmavc je podal na glasovanje  
 
 
SKLEP ŠT. 133 
 
Na podlagi 40. člena Zakona o javnih financah-ZJF, (Ur. l. RS, št. 11/11-UBP4, 
14/13-popr., 101/13, 55/15 – ZFisP in 96/15 – ZIPRS1617), 29. člena Zakona o 
lokalni samoupravi-ZLS (Ur. l. RS, št. 94/07-UPB2, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12-ZUJF 
in 14/15 – ZUUJFO), 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo 
slovenskih občin št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 18. redni 
seji, dne 13. 9. 2017, sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak 
za leto 2017, v vsebini kot je predlagan. 
 

O predlaganem dnevnem redu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček DA X  

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-3677
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-2277
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-3772
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505


 

Mirko Kozar  DA  X 

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 1 proti.  

 
 
Ad. 5) Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu Cerkvenjak za 
šolsko leto 2017/2018. 
 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo predsedniku Odbora za negospodarske 
javne službe, g. Andreju Kocbeku. 
 
G. Andrej Kocbek je povedal, da se je odbor sestal na 3. redni seji, na kateri so člani 
obravnavali predlagani Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu 
Cerkvenjak za šolsko leto 2017/2018. Člani so enotnega mnenja, da se Občinskemu 
svetu predlaga potrditev predlaganega sklepa. 
 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo mag. Mirku Žmavcu, ravnatelju OŠ 
Cerkvenjak – da poda obrazložitev predlagane sistemizacije in ga opozoril, da se izloči 
iz glasovanja pri tej točki. 
 
Mag. Mirko Žmavc je predstavil predlagano sistemizacijo in pojasnil, da je 
sistemizacija pripravljena v skladu z normativi. Predstavil je število oddelkov in 
vzgojiteljic oz. pomočnic ter poudaril, da je v  vrtcu trenutno 98 otrok, do aprila 2018 bi 
naj bilo 106 otrok in sta prosti še samo 2 mesti, kar je vzpodbudno. 
 
 
Razprava:  
 
V razpravi sta sodelovala  g. Mirko Kozar in mag. Mirko Žmavc.  
 
Mag. Mirko Žmavc je kot ravnatelj OŠ Cerkvenjak - Vitomarci povedal, da se bo izločil 
iz glasovanja o Sklepu o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu 
Cerkvenjak za šolsko leto 2017/2018. 
 
 
Župan g. Marjan Žmavc je podal na glasovanje  
 
 
 
 



 

SKLEP ŠT. 134 
 
Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/16), Zakona o vrtcih-ZVrt, (Uradni list RS št. 100/05-UPB, 25/08, 
98/09-ZIUZGK, 36/10, 62/10-ZUJPS, 94/10-ZIU, 40/12-ZUJF) in 108. čl. Zakona o 
organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja-ZOFVI, (Ur. l. RS št. 16/07-
UPB5, 36/08, 58/09, 64/09-popr.,  65/09-popr., 20/11, 40/12-ZUJF, 57/2012-ZPCP-
2D), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 18. redni seji, dne 13. 9. 2017, 
sprejme Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu Cerkvenjak 
za šolsko leto 2017/2018, v vsebini kot je predlagan. 
 

O predlaganem dnevnem redu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček DA X  

Mirko Kozar  DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc NE   

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani dnevni red je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti.  

 
 
Ad. 6) Sklep o določitvi cene programov Vrtca Cerkvenjak. 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo predsedniku Odbora za negospodarske 
javne službe, g. Andreju Kocbeku. 
 
G. Andrej Kocbek je povedal, da se je odbor sestal na 3. redni seji, na kateri so člani 
obravnavali tudi predlagani Sklep o določitvi cene programov Vrtca Cerkvenjak. 
Člani so razpravljali o predlaganem povišanju cene in glede na to, da povišanje za 
starše (ki plačujejo v povprečju 20 – 30 %) ne pomeni bistvenih zneskov, so enotni in 
povišanje podpirajo ter Občinskemu svetu predlagajo potrditev predlaganega sklepa. 
 
Mag. Mirko Žmavc je pojasnil, da so cene primerljive s sosednjimi in okoliškimi 
občinami. 
 
 
Razprava:  
 
V razpravi je sodeloval g. Mirko Kozar. 
 
 



 

 
Mag. Mirko Žmavc je kot ravnatelj OŠ Cerkvenjak - Vitomarci povedal, da se bo izločil 
iz glasovanja o Sklepu o določitvi cene programov Vrtca Cerkvenjak. 
 
 
Župan g. Marjan Žmavc je podal na glasovanje  
 
 
SKLEP ŠT. 135 
 
Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/2016), 30. in 31. čl. Zakona o vrtcih Zakona o vrtcih-ZVrt, (Uradni list 
RS št. 100/05-UPB, 25/08, 98/09-ZIUZGK, 36/10, 62/10-ZUJPS, 94/10-ZIU, 40/12-
ZUJF in ZUUJFO), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 18. redni seji dne 
13. 9. 2017, sprejme Sklep o določitvi cene programov vrtca Cerkvenjak, v 
vsebini kot je predlagan. 
 
 
O predlaganem dnevnem redu so člani OS glasovali 
 
IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček DA X  

Mirko Kozar  DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc NE   

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani dnevni red je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti.  

 
 
Ad. 7) Izvedba ukrepov za umiritev prometa v naseljih Grabonoški Vrh, Čagona  
  in Komarnica. 
 
Župan g. Marjan Žmavc je pojasnil, da so člani OS na seji prejeli tudi pobudo ge. 
Marije Pučko za postavitev ležečih hitrostnih ovir v naselju Brengova – Vanetina, ki 
smo jo na občino dobili po pripravi gradiva za sejo OS. 
Glede podanih pobud krajanov za postavitev hitrostnih ovir je pojasnil, da bi pred 
izvedbo hitrostnih ovir, kot jih predlagajo - ležečih policajev, bilo smiselno pridobiti 
mnenje policije in pristojnih služb in pojasnil, da v proračunu za ta namen ni 
predvidenih finančnih sredstev. Zato je prosil člane Občinskega sveta za mnenje glede 
podanih pobud s strani občanov in postavitve hitrostnih ovir v predlaganih zaselkih.  
 
 
 



 

Razprava: 
 
V razpravi so sodelovali g. Mirko Kozar, g. Jernej Rajh, g. Franc Fekonja, ga. Irena 
Kozar, g. Primož Čuček, g. Andrej Kocbek in mag. Mirko Žmavc. 
 
 
Po zaključeni razpravi je župan g. Marjan Žmavc je podal na glasovanje  
 
 
SKLEP ŠT. 136 
 
Člani Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, se na svoji 18. redni seji, dne 13. 9. 
2017, seznanijo s pobudami občanov za umiritev hitrosti prometa in sprejmejo 
sklep, da se pred izvedbo hitrostnih ovir izvede analiza hitrosti prometa in opravi 
strokovna študija smotrnosti izvedbe ukrepov za umirjanje prometa za območje 
celotne občine Cerkvenjak.   

O predlaganem dnevnem redu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček DA X  

Mirko Kozar  DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani dnevni red je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti.  

 
Ad. 8) Poimenovanje avle Doma kulture po kulturniku Vladu Tušaku. 
 
G. Marjan Žmavc je predal besedo g. Francu Bratkoviču, ki je pobudnik poimenovanja 
avle Doma kulture po kulturniku Vladu Tušaku. 
 
G. Franc Bratkovič je pojasnil, da je dopis podan v gradivu in poudaril, da je Vlado 
Tušak veliko naredil za kulturo v kraju. 
 
Župan g. Marjan Žmavc je izrazil mnenje, da je Vlado Tušak bil velik kulturni delavec in 
zaznamoval kulturno delovanje v kraju, zato prosi člane Občinskega sveta za mnenje 
in stališče. 
 
G. Primož Čuček je pojasnil, da je na Kulturno društvu Cerkvenjak s strani g. Franca 
Bratkoviča malo pred občnim zborom društva že bila podana pobuda za poimenovanje 
kulturnega društva po Vladu Tušaku. Vloga je bila predstavljena na občnem zboru 
društva, vendar prisotni o predlogu niso odločali, podana pa je bila ideja, da bi po 



 

Vladu Tušaku poimenovali avlo Doma kulture. Predlagatelju g. Francu Bratkoviču se je 
opravičil, da na podani predlog ni prejel pisnega odgovora s strani Kulturnega društva 
Cerkvenjak. G. Čuček je tudi povedal, da pobudo za poimenovanje avle po Vladu 
Tušaku podpira, saj pozna njegovo delovanje v kraju, ki ima za kulturo v Cerkvenjaku 
zelo velik pomen. 
 
Razprava:  
 
V razpravi so sodelovali g. Franc Bratkovič, g. Andrej Kocbek, g. Mirko Kozar in g. 
Primož Čuček. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli 
 
SKLEP ŠT. 137 
 
Člani Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, na svoji 18. redni seji, dne 13. 9. 
2017, sprejmejo sklep da se avla v Domu kulture poimenuje po Vladu Tušaku in 
dobi ime »avla Vlada Tušaka«. 
 

O predlaganem dnevnem redu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček DA X  

Mirko Kozar  DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani dnevni red je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti.  

 
 
Ad. 9) Pobude in vprašanja svetnikov. 
 
Ga. Irena Kozar je predala pobudo oz. pripombo občanov, da je košnja trave enkrat na 
leto premalo. 

G. Marko Kocbek je pojasnil, da so določeni odseki cest že ponovno pokošeni. 

G. Primož Čuček je podal predlog, da zaposleni znotraj režijskega obrata pokosijo 
travo okrog prometnih znakov in vodnih hidrantov. 

G. Franc Fekonja je opozoril, da je cesta v Čagoni (pri Hojniku) v slabem stanju.  



 

G. Mirko Kozar je povedal da je cesta proti Živku v Andrencih, kot tudi cesta pod 
»Košejakom«, v zelo slabem stanju, zato bo potrebna sanacija in asfaltiranje. Podal je 
tudi predlog za izgradnjo pločnikov od avtobusne postaje Grabonoški Vrh, do križišča 
za Peščeni Vrh in ureditev javne razsvetljave predvsem na križiščih ter podal pripombe 
občanov na čistilno napravo v industrijski coni. 

G. Primož Čuček je izrazil pohvalo in čestitke za uspešno zaključeno investicijo 
izgradnje pločnikov v naselju Kadrenci - Cogetinci in nad izgledom pločnika ter 
celotnega naselja. Podal je pripombo, da pri nekaterih prehodih za pešce v centru 
Cerkvenjaka ni urejenih klančin za kolesa. 

G. Boris Vogrin je podal pobudo za preplastitev ceste v Smolincih (po vrhu). 

Ga. Simona Kramberger je pojasnila, da je investicija preplastitve ceste predvidena v 
NRP za leto 2020. 

Mag. Mirko Žmavc je podal pripombo občanov glede označevalne table naselja pri 
»Kovaču«, in sicer za naselje Čagona je tabla, ni pa table za naselje Stanetinci. 

G. Andrej Kocbek je seznanil prisotne z aktivnostmi SPVCP glede varnosti otrok v 
prometu v prvih dneh šolskega leta. Člani so na seji razpravljali tudi o problematiki 
neustreznega in nevarnega prevažanja otrok v avtomobilu. Opozoril je tudi, da je 
gozdna pot od OŠ do ŠRC zaraščena, smiselno bi jo bilo revitalizirati in poskrbeti za 
prehodnost. 

G. Mirko Kozar je vprašal kako poteka dogovor z lastniki zemljišč glede ureditve izvira 
Lübe vodice. 

Mag. Vito Kraner je povedal, da je bil opravljen sestanek z zastopnikoma lastnice 
Fekonja Terezije, ki pa še soglasja nista vrnila. 

G. Mirko Kozar je zastavil vprašanje glede izgradnje poslovnega objekta v 
Cerkvenjaku. 

Župan g. Marjan Žmavc je pojasnil, da je investitor v postopku pridobitve gradbenega 
dovoljenja. 

 

Seja je bila zaključena ob 19.15 uri. 

 

Zapisala:                  Župan Občine Cerkvenjak: 

Valerija Toš, dipl. posl. adm.                        Marjan ŽMAVC 


